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Acta núm. 1 
Caràcter: ordinària 
Data: 29 de gener de 2024 
Horari: de 11.45 h a les 12.40 h. 
Lloc: Sala de reunions dels Serveis Jurídics 
 
Assistents: 
Presidenta: Sra. Maria de Lourdes Roca Calafell.  
 
Vocals: 
Sr. Daniel Oliveira de Souza, representant del grup municipal PSIB-PSOE. 
Sra. Jerónima Mayans Bosch , representant del grup municipal VOX Palma. 
Sr. Miquel Àngel Contreras Ramis , representant del grup municipal MÉS per Palma. 
Sra. Lucía Miriam Muñoz Dalda, representant del grup municipal UNIDES PODEM. 
Secretària:  Sra. Maria Mestre Quetglas. 
 
També hi assisteix : 
Sr. José Luis Haro Márquez,Coordinador del Districte Llevant. 
 
 
Ordre del dia: 

 
1. Aprovació acta de la sessió constitutiva de 4 de desembre de 2023. 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió constitutiva de dia 4 de desembre de 2023. 

 
2. Informe Presidència. 
 

La Junta es dona per assabentada: 
 
En el Distrito Levante durante el período de 22 de noviembre de 2023 al 17 de enero de 2024 se han 
efectuado 140 peticiones a distintas áreas del Ayuntamiento.  
 
Por áreas se hicieron: 

Contratación 1 

EMAYA 17 

EMT 2 

IME 2 

Infraestructuras 76 

Medio Ambiente 5 

Movilidad 11 

Participación ciudadana 1 

Población 2 

Policía 16 

Servicios sociales 1 

SMAP 1 

Urbanismo 5 

Total 140 
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Reuniones: 

22/11/2023 Urbanismo: Proyecto ARV. 

23/11/2023 Gerente IBAVI. 

24/11/2023 Coordinación Distritos. 

27/11/2023 Fundación Rafal Nadal. 

30/11/2023 Red socioeducativa con Fundación Patronato. 

01/12/2023 Coordinación Distritos. 

01/12/2023 Infraestructuras. 

08/12/2023 Coordinación Distritos. 

11/12/2023 Comissió no permanente de Son Gotleu. 

15/12/2023 Coordinación Distritos. 

21/12/2023 Asociación Orson Welles. 

21/12/2023 Vecina Can Capes. 

22/12/2023 Coordinación Distritos. 

29/12/2023 Coordinación Distritos. 

05/01/2024 Regidora de Gente Mayor. 

05/01/2024 Coordinación Distritos. 

09/01/2024 PalmActiva. 

09/01/2024 Asociación vecinos Son Forteza. 

09/01/2024 Consell Territorial. 

16/01/2024 Comisión Técnica de Son Gotleu. 

 
Visitas barriadas y asociaciones: 

23/11/2023 Presentación Mater ocio. 

24/11/2023 Conferencia de la Mujer y el Deporte. Asociación Vecinos de Nou Llevant. 

25/11/2023 Bailes regionales. Asociación Vecinos de Nou Llevant y de Ses Veles. 

28/11/2023 Vecino Foners. 

28/11/2023 Parque ses Estacions. 

01/12/2023 Inauguración belén navideño del Rafal Nou. 

05/12/2023 CEIP Gabriel Vallseca. 

05/12/2023 Vecino La Soledat. 

08/12/2023 Evento SOS Mamás. 

10/12/2023 Evento en Son Gotleu (Parc Orson Welles) 

13/12/2023 Verge de Lluc con vecinos: campo de futbol (pistas). 

15/12/2023 Concierto en Nou Llevant. Asociación de Vecinos. 

17/12/2023 Homenaje a Rosa Bueno. 

17/12/2023 Concierto en Rafal Vell. Asociación de Vecinos. 

19/12/2023 Son Gotleu con Director General de Comercio y Economía. 

23/12/2023 Mercadillo solidario. Asociación de Vecinos de Son Cladera. 

03/01/2024 Verge de Lluc: Club de petanca con Director General de Deportes. 

05/01/2024 Cabalgata reyes magos en el Rafal Vell. 

05/01/2024 Cabalgata reyes magos en Son Gibert. 

09/01/2024 Técnico movilidad: C/General Ricardo Ortega. 

12/01/2024 Torrada en Foners. 

ESTADO PETICIONES 

Resueltas 83 

Tramitadas 57 

Denegadas 0 

Total peticiones 140 
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12/01/2024 Torrada en Els Hostalets. 

12/01/2024 Torrada en Nou Llevant. 

13/01/2024 Torrada en Rafal Vell. 

15/01/2024 
Asociación de Vecinos del Rafal Vell: Organización distribución luces 
navideñas. 

15/01/2024 Nou Llevant. 

16/01/2024 Obras C/Pérez Galdos. 

16/01/2024 Torrada en El Vivero. 

17/01/2024 El Vivero: Organización distribución luces navideñas. 

17/01/2024 
Col·lectiu EMBAT y Asociación de vecinos Son Fuster Nou-Ses Palmeres: 
Organización distribución luces navideñas. 

 
El llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres de la Junta. 
 

3. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a les antigues pistes de 
petanca de Son Gotleu. 
 
Es proposa: 
 
1- La Junta Municipal del Districte de Llevant, insta l'equip de govern a gestionar una alternativa 
residencial a les persones que ocupen actualment el solar de les antigues pistes de petanca de Son 
Gotleu. 
 
2- La Junta Municipal del Districte de Llevant, insta l'equip de govern a exigir al propietari del solar 
de les antigues pistes de petanques de Son Gotleu, que procedeixi urgentment a la neteja i al 
tancament d'aquest. 
 
3- La Junta Municipal del Districte de Llevant, insta l'equip de govern a iniciar expedient de 
adquisició del solar de les antigues pistes de petanques de Son Gotleu, per a donar-li una 
alternativa d'ús al servei del barri. 
 
La presidenta del districte contesta que se’ls ha donat l’oportunitat de donar-los un allotjament 
però no es volen moure, però estan pendents i es fa un seguiment. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

4. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa al desmantellament del parc 
de l’Esperança. 
 
Es proposa: 
 
1- La Junta Municipal del Districte de Llevant insta l'equip de govern, a retornar les 10 cadires de 
fusta acolorides, a l'espai de conversa del Parc de l'Esperança de Son Gotleu, un espai dissenyat i 
executat amb la col·laboració directa dels nens i joves, alumnes dels centres educatius del barri. 
 
2- La junta Municipal del Districte de Llevant insta l'equip de govern, a reposar el cartell amb el 
nom del Parc de l'Esperança, de Son Gotleu. 
 
3- La junta Municipal del Districte de Llevant insta l'equip de govern, a millorar el manteniment i 
neteja del Parc de l'Esperança de Son Gotleu. 
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La presidenta del districte contesta que les cadires es varen retirar per reparar-les i que ja s’han 
tornat a col·locar menys una que s’ha perdut. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

5. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a modificació de la parada 
final de la línia 7 de l’EMT. 
 
Es proposa: 
 
1- La Junta Municipal del Districte de Llevant, insta l'equip de govern a ampliar l'actual parada 392-
Son Gotleu - Tomas Rul·lan, final de la línia 7, fer-la accessible i amb una longitud suficient perquè 
puguin aparcar dos autobusos, per a evitar que un segon autobús quedi fora de la parada 
dificultant el trànsit. 
 
2- La Junta Municipal del Districte de Llevant, insta l'equip de govern a canviar el nom de la parada 
final de la línia 7 a Son Gotleu, passant de dir-se: 392-Son Gotleu - Tomas Rul·lan a "Centre Mater 
Misericòrdia", pels seus seixanta anys de servei en la comunitat. 
 
La presdienta del districte informa que s’està pendent d’informe tècnic i per això demana que torni 
a quedar sobre la taula. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE manifesta que demana l’ampliació de 
l’aturada perquè puguin aparcar els dos autobusos amb els problemes de trànsit que provoca. 
 
El coordinador del districto contesta que se esta estudiando la solución pero ampliar la parada 
supone quitar plazas de aparcamiento, cosa que no gusta a los vecinos. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

6. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a instal·lar màquines 
biosaludables al parc de Son Gibert. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a instal·lar maquines bio-
saludables al parc de Son Gibert. 
 
La presidenta del districte informa que ja està passar a Parcs i Jardins de l’àrea d’Infraestrucutres 
per veure quin cost suposa i si es pot escometre la instal·lació. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

7. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa al manteniment del biciespai 
de Son Cladera. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant insta l’equip de govern, a vetllar pel bon 
manteniment del BiciEspai situat a la barriada de Son Cladera, y fer la promoció oportuna per tal 
d'atreure usuaris i a activar-lo al més aviat possible. 
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El coordinador del districte contesta que los vecinos han manifestado que no lo quieren porque se 
producían molestias por ruido y era un escondite ya que no tenía cerramiento. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE contesta que el que s’havia d’haver fet 
era posar les portes i tancar-les i així ja no es produïrien molèsties. És tracta d’un criteri polític ja 
que l’anterior equip de govern ho volia dur endavant mentre que l’actual equip de govern no ho vol. 
 
El coordinador del districte contesta que ells ho varen deixar a mitges, sense el tancament adequat 
i a més els veïns no hi estan d’acord. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE contesta que no els va donar temps a 
posar el tancament i posar-ho en funcionament, però si hagués volgut l’actual equip de govern 
d’hagués pogut dur a terme. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant la REBUTJA per 17 vots en contra (PP i VOX Palma), 12 
vots a favor (PSIB-PSOE, MÉS per Palma i Grup Mixt) i cap abstenció segons el criteri del vot 
ponderat. 
 

8. SOBRE LA TAULA: Pregunta oral del grup municipal MÉS per Palma relativa a dues parcel·les de 
l’hort urbà de Son Gibert, al Rafal Nou. 
 
Es pregunta: 
 
Està previst per part de l’Ajuntament de Palma cedir la gestió de dues parcel·les de l’hort urbà de 
Son Gibert a l’Associació de Veïns del Rafal Nou? Si és que no, quan respondrà l’equip de govern a 
la sol·licitud? Si és que sí, quan es materialitzarà aquesta cessió?  
 
La presidenta del districte contesta que el mes de febrer s’adjudicaran les parcel·les però hi ha una 
llista d’espera. 
 
El Sr. Contreras del grup municipal Més per Palma manifesta que el que volien els veïns del Rafal 
Nou era gestionar ells les parcel·les. 
 
El coordinador del districte  diu que està al corrent de la intenció de l’Associació de Veïns del Rafal 
Nou i que ho volen pels nins i que està mirant, però clar hi ha l’esmentada llista d’espera. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant dona per contestada la pregunta oral. 
 

9. SOBRE LA TAULA: Proposició del grup municipal MÉS per Palma relativa a posada de barreres per 
a vianants al pont del carrer Ter al barri de Son Cladera. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 
 
1. Posar les baranes que manquen al pont del carrer Ter, en les direccions cap el carrer Gabriel 
Alzamora i cap el carrer Guadalquivir, al barri de Son Cladera. 
 
La presidenta del districte informa que s’ha enviat als tècnics per veure quin tipus de tanques 
posar. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
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10. SOBRE LA TAULA: Pregunta oral del grup municipal PSIB-PSOE relativa a retirada de bancs de la pl. 
Miquel Dolç. 
 
Es pregunta: 
 
- On es troben els bancs de pedra, retirats de la plaça Miquel Dolç? 
 
- Com serà la fi d'aquests? 
 
La presidenta del districte contesta que es tornaran posar els bancs al seu lloc per part de Parcs i 
Jardins. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE manifeta que es varen retirar devers el 
mes de setembre o octubre de l’any passat i creu que les obres ja haurien d’estar finalitzades i 
tornats a col·locar els bancs. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant dona per contestada la pregunta oral. 
 

11. Proposició del grup municipal MÉS per PALMA relativa a les faroles del barri de Foners –Ses Veles. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 
 
1.- Canviar les faroles actuals per un sistema de llums amb punts més baixos, de manera que també 
quedin il·luminades les zones destinades als vianants, al barri de Foners-ses Veles, tant a l’interior 
del barri com a la zona de l’Avinguda Gabriel Alomar. . 
 
La presidenta del districte informa que l’àrea d’Infraestructures estudiarà les casuístiques i ho 
arreglaran. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

12. Proposició del grup municipal MÉS per PALMA relativa a la neteja del barri de Foners – Ses Veles. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l’equip de govern a: 
 
1. Reforçar els mitjans que destina EMAYA a Foners-Ses Veles per tal de millorar la neteja dels 
carrers i voravies d’aquest barri. 
 
La presidenta del districte informa que des d’EMAYA li han comunicat que estudiaran posar servei 
de reforç en cas necessari. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

13. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a coordinació del servei de neteja al carrer 
Aragó. 
 
Es proposa: 
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1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a coordinar els equips de 
neteja del carrer Aragó, en el tram comprès entre avingudes i carrer Marquès de Fontsanta, perquè 
es duguin a terme el servei de neteja de totes dues voreres el mateix dia. 
 
La presidenta del districte contesta que li han comunicat que hi ha dos equips amb rutes distintes 
de neteja i que una ruta passa per la part esquerra i l’altre per la part drets del carrer Aragó. El cert 
que a n’aquests moments no hi ha fulles dels arbres al terra. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE es queixa de que al costat del números 
impars està net i que a la part dels números pars no hi esta i quan ell estava de president del 
districte Llevant ja va demanar a EMAYA que fos una mateixa ruta i que es netejassin les dues parts 
del carrer, però no en fan cas. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

14. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a desperfectes al carrer Siquier. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a reparar el desperfecte de la 
calçada, al votant d'una arqueta, en el número 7 del carrer Siquier. 
 
La presidenta del districte contesta que des de l’àrea d’Infraestructures ja s’ha generat l’ordre de 
treball perquè es repari el desperfecte. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

15. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la implantació d’elements dissuasius enfront 
del CIFP Francesc de Borja Moll. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a prendre mesures per a 
evitar l'aparcament irregular sobre la vorera, enfront de l'accés al CIFP Francesc de Borja Moll, 
carrer Caracas 6. 
 
La presidenta del districte contesta que prendran les mesures per evitar l’aparcament irregular 
sobre la vorera esmentada. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

16. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa al deteriorament del paviment del parc infantil 
de Can Palou. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a la substitució del paviment 
de cautxú del parc infantil, situat al parc de Ca Palou, donat el seu alt grau de deterioració. 
 
La presidenta del districte informa que encara no tenen resposta per part d’Infraestructures per 
tant demana que torni a quedar sobre la taula. 
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La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

17. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a problemes amb coloms al carrer Aragó. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a coordinar-se amb les àrees 
de sanitat i/o Emaya, per a evitar que els coloms pernoctin en aquest punt. 
 
2.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a realitzar la neteja amb aigua 
a pressió en aquest punt, mentre hi hagi aquest problema. 
 
Es fa constar que a la part dispositiva de la proposició no s’indica la ubicació que és al carrer 
Aragó. 
 
La presidenta del districte contesta que s’ha donat trasllat a Son Reus pel control de plagues i es 
reforçarà la neteja. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

18. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa al pou d’EMAYA al final del carrer Barranquilla. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a eliminar la plaga de rates al 
voltant del pou del Col·lector interceptor, de Emaya, al final del carrer Barranquilla. 
 
2.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a corregir el terreny al voltant 
del pou del Col·lector interceptor, de Emaya, al final del carrer Barranquilla. 
 
La presidenta del districte informa que encara no tenen resposta per tant demana que torni a 
quedar sobre la taula. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que torni a quedar SOBRE LA TAULA. 
 

19. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la neteja al voltant dels bancs del parc Wifi. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a procedir a la neteja amb 
aigua a pressió, del paviment al voltant dels bancs, junts a la pista esportiva del parc wifi. 
 
La presidenta del districte informa que encara no tenen resposta per tant demana que torni a 
quedar sobre la taula. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

20. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la neteja de grafitis en totes les estacions 
transformadores de GESA situades en el barri de Nou Llevant. 
 
Es proposa: 
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1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a gestionar la neteja de 
grafitis en totes les estacions transformadores de GESA (E.T), situades en el barri de Nou Llevant. 
 
La presidenta del districte informa que s’ha passat a l’oficina antigrafitis perquè es dugui a terme la 
neteja. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

21. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la reposició de dos fanals en la confluència de 
l’avinguda de Mèxic amb el carrer Bogotà. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a reposar dos fanals en la 
confluència de l'Avinguda de Mèxic amb el carrer Bogotà. 
 
La presidenta del districte informa que es revisaran els dos punts de llum indicats i també els altres. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

22. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparació del mur del torrent de Na Barbarà. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a reparar i reposar totes les 
pedres que falten, en el mur de pedra seca, que limita el torrent de Na Bàrbara amb el parc de Son 
Pedrals, en el tram comprès entre l'Avinguda de Félix Pons Irazazábal i el carrer Barranquilla. 
 
La presidenta del districte informa que s’ha passat avís per a la seva reparació. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

23. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la reparació de l’escenari del parc de Can 
Palou. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a la reparació del paviment 
de la rampa d'accés, i a la reposició de rajoles sobre l'escenari i el mur al parc de Ca Palou.  
 
La presidenta del districte informa que s’ha passat avís per a la seva reparació. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

24. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la reparació del tancament metàl·lic del parc 
Wifi de Llevant. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a revisar tot el tancament 
metàl·lic del parc Wifi de Llevant, i adoptar mesures per a enfortir la unió entre els trams de taques 
que en aquests moments, estan sent vandalitzades per la falta de punts de soldadura. 
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El coordinador del districte contesta que aquests detalls del tancament ja estaven així quan es 
varen recepcionar les obres, però Infraestructures ho revisarà i mirarà d’arreglar-lo. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE manifesta que aquest tipus de 
tancament també s’ha posat a altres zones i tornarà a donar el mateix problema. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

25. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reparació del tancament del casal de barri de 
Nou Llevant. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a la reparació de la tanca 
metàl·lica del mur de tancament del casal de Nou Llevnat. 
 
La presidenta del districte contesta que ja està passada l’ordre de reparació i a finals de febrers ja 
hauria d’estar finalitzada. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

26. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a retirada de vehicle cremat al carrer Bogotà. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a la retirada d'un vehicle 
cremat al carrer Bogotá, amb matrícula 6526 GKT model Seat León. al costat del parc Can Palou en 
el barri de Nou Llevant. 
 
La presidenta del districte informa que el vehicle ha s’ha retirat. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

27. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a retirada de bancs a Son Gotleu. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a retornar els bancs al passeig 
arbrat al costat de la plaça Orson Welles. 
 
2.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a comprometre's a 
incrementar la vigilància i el manteniment del mobiliari urbà, per a preservar l'espai públic i 
promoure la bona convivència. 
 
La presidenta del districte informa de que encara no té resposta a la proposició i demana que 
quedi sobre la taula. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

28. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a inundacions davant del casal de barri de Nou 
Llevant. 
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Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a prendre mesures que 
permeti la correcta evacuació d'aigües pluvials, al costat de la vorera, davant del casal de barri 
situat al carrer Ciutat de Querétaro 3. 
 
La presidenta del districte informa de que ja està passada l ‘ordre per arreglar-ho i avui havien de 
començar les obres. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

29. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a inundacions al carrer Bogotà cantonada amb 
el carrer d’Amer. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Distrito de Levante Insta el equipo de gobierno, a tomar medidas que 
permita la correcta evacuación de aguas pluviales, a la esquina de la calle Bogotá con la calle de 
Amer, para evitar inundaciones. 
 
La presidenta del districte informa de que ja està passada l ‘ordre per arreglar-ho i avui havien de 
començar les obres. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

30. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a un infrahabitatge a Nou Llevant. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a interessar-se per la situació 
de les persones que s'hagin establert en l'infrahabitatge al costat d'una estació transformadora, en 
l'avinguda de Mèxic, atendre les seves necessitats així com gestionar una alternativa a un habitatge 
digne. 
 
La presidenta del districte informa que l’IMAS hi està intervenint i aquestes persones tenen una 
actuació correcta però  no se’n volen anar. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

31. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a desperfectes en la vorera del carrer 
Barranquilla. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a reparar punt d'enfonsament 
en la vorera del carrer Barranquilla, a uns vint metres del molí. 
 
La presidenta del districte informa que j’ha s’ha passar ordre de reparació. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
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32. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a desperfectes al carrer Tomàs Rullan. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a reparar la vorera del carrer 
Tomas Rullan, cantonada amb el carrer Gabriel CarboneLl. 
 
La presidenta del districte informa que j’ha s’ha passar ordre de reparació. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

33. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a prendre les mesures per eliminar pintades 
vandàliques del carrer Miquel de Sant Andreu entre els números  5 -7. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant insta a l'equip de govern a prendre les mesures 
necessàries per eliminar les pintades vandàliques del carrer de Miquel de Sant Andreu entre els 
núm. 5-7. 
 
La presidenta del districte informa que s’ha passat a l’oficina antigrafitis i que ho tramitaran. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

34. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reposició del cartell de la plaça dels Hostalets. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a la reposició del cartell de la 
plaça dels Hostalets, situada al carrer Bujosa, cantonada amb el carrer Lluna. 
 
La presidenta del districte informa que ja s’ha passat ordre de feina. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

35. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a eliminar pintades vandàliques als elements de 
l’eix cívic de Nuredduna. 
 
Es proposa: 
 

1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant insta a l'equip de govern a eliminar les pintades 
vandàliques als elements de l’eix cívic de Nuredduna.  
 
La presidenta del districte informa que ja s’ha passat ordre de feina. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

36. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a millores en el tancament del parc de ses 
Estacions. 
 
Es proposa: 
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1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a continuar amb la substitució 
de la tanca plegable (malla hèrcules), molt deteriorada, del tancament del parc de les Estacions, 
corresponent al tram confrontant amb l'aparcament en superfície del carrer Eusebi Estada 
 
La presidenta del districte contesta que encara no té resposta a la proposició per tant demana que 
torni a quedar sobre la taula. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant acorda que quedi SOBRE LA TAULA. 
 

37. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a neteja de la finca en el carrer Joan Bauzà, 41. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a gestionar perquè es dugui a 
terme la neteja i desratització de la finca situada al carrer Joan Bauzà 41. 
 
La presidenta del districte informa que s’ha requerir al propietari de la finca perquè procedeixi a la 
neteja i desratització, ja que es tracta d’una propietat privada. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

38. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a manteniment dels iglús com a refugi per a les 
colònies felines a Palma. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte Llevant insta al equip de govern a mantenir els deus refugis a les 
colònies felines i instal·lar-ne de nous, allà on encara no n’hi ha. 
 
La presidenta del districte informa que es varen retirar els refugis per les colònies felines per a la 
seva neteja i repintat, però que es tornar a col·locar si bé no al mateix, atenent a les peticions dels 
veïns. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

39. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a problemes d’espai dels majors de Son Cladera. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a prestar el suport necessari a 
l'associació de majors La Cala, de Son Cladera, perquè puguin disposar d'un local d'acord amb les 
necessitats de les seves més de cinc-cents socis i garantir la continuïtat del Club. 
 
La presidenta del districte informa que se’ls ha donat dos llocs nous a triar però en volen cap dels 
dos, ells volen quedar a l’actual ubicació, però clar el local de la “Sa Nostra” i els volen desallotjar i 
el tema està en mans del Jutjat, si bé se’ls dona suport. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

40. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a enllumenat d’un carreró a Verge de Lluc. 
 
Es proposa: 
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1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a prendre mesures per a 
resoldre el problema de falta d'enllumenat, en el carreró que dona accés al camp de futbol de 
Verge de Lluc, des de la plaça Fèlix Rodríguez de la Fuente. 
 
La presidenta del districte informa que es tracta d`un carreró que no és de titularitat municipal i no 
s’hi pot actuar. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE manifesta que el problema amb aquests 
carrerons d’utilitat pública però de titular privada sempre és el mateix, però considera que 
l’Ajuntament hi podria posar llum ja que abans n’hi havia. A més aquest carreró du cap al camp de 
fútbol. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant la REBUTJA per 17 vots en contra (PP i VOX Palma), 12 
vots a favor (PSIB-PSOE, MÉS per Palma i Grup Mixt) i cap abstenció segons el criteri del vot 
ponderat. 
 

41. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a reposició d’un arbre al carrer Barranquilla 
enfront del carrer Cabrera. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a reposar l'arbre que falta, en 
l'escocell buit en la vorera del carrer Barranquilla, enfront del carrer Cabrera. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

42. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a neteja de solars al carrer Perú. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a gestionar perquè siguin 

retirada totes les escombraries, trastos i enderrocs, en els solars del carrer del Perú, enfront del 
CEIP Camilo José Cela i de l'IES Antoni Maura. 
 
La presidenta del districte contesta que una part de propietat correspon a l’IBAVI i que s’havia fet 
un expedient a l’IBAVI reclamant la neteja però com que ha caducat es tornarà a iniciar l’expedient 
reclamant que es dugui a terme la neteja. 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE ja sap que es propietat de l’IBAVI però 
reclamarà una solució al problema. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

43. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa a la falta de papereres en la zona d’oci caní. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte de Llevant Insta l'equip de govern, a instal·lar papereres en la 
zona d'oci caní, situada entre el torrent de La Bàrbara, la Via de cintura i el carrer Barranquilla, amb 
la finalitat que els usuaris de l'espai, disposin de la mateixa per a dipositar les bosses d'excrements 
de les seves mascotes. 
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La presidenta del districte informa que per part d’EMAYA s’ha contestat que no es posaran més 
papereres ja que n’hi ha suficients 
 
El Sr. Oliveira, representant del grup municipal PSIB-PSOE creu que les papereres haurien d’estar 
ubicades més aprop del parc parc d’oci caní, ja que la gent deixar les bosses amb els excrements 
penjades de les reixes. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

44. Proposició del grup municipal PSIB-PSOE relativa als contenidors del carrer Ricard Ankerman. 
 
Es proposa: 
 
1.- La Junta Municipal del Districte Llevant insta a l'equip de govern millorar la neteja de la illa de 
contenidors al carrer Ricard Ankerman. 
 
La presidenta del districte contesta que des d’EMAYA han informat que intentaran millorar la 
neteja. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

45. Pregunta oral del grup municipal PSIB-PSOE relativa a les cases de Son Ametler. 
 
Es pregunta: 
 

- Conèixer el termini de finalització de les obres 
- Conèixer el pla d'usos previst per a l'equipament. 
 
La presidenta del districte contesta que les obres havien d’haver finalitzat el mes de novembre de 
2022 però que l’empresa adjudicatària els ha comunicat que en dos mesos estaran finalitzades, és a 
dir més o menys pel mes de març. 
 
En quan al pla d’usos el que està previst és que la planta baixa es destini a Casal de Barri, però 
l’espai de les plantes superior excedeixen de l’àmbit del projecte i l’Ajuntament haurà de decidir 
més endavant a quin ús es destinaran. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant dona per contestada la pregunta oral. 
 

46. Pregunta oral del grup municipal PSIB-PSOE relativa a les obres de Can Ribas. 
 
Es pregunta: 
 
- Conèixer el termini de finalització de les obres 
- Conèixer el pla d'usos previst per a l'equipament. 
 
La presidenta del districte contesta que les obres avancen lentes i no es sap quan finalitzaran i en 

quant al pla d’usos no tenen coneixement del que es farà. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant dona per contestada la pregunta oral. 
 

47. Pregunta oral  grup municipal PSIB-PSOE relativa a les obres de les sales d’assaig. 
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Es pregunta: 
 
- Conèixer el termini de finalització de les obres de les sales d’assaig de Son Forteza. 
 
La presidenta del districte contesta que en el termini de dos mesos estaran finalitzades les obres. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant dona per contestada la pregunta oral. 
 
Abans de tractar els precs i preguntes es presenten tres proposic ions del grup municipal VOX 
Palma i s’accepta per unanimitat dels membres la inclusió de les urgències dins l’ordre del dia: 
 

U-01.- Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a la neteja de grafitis i manteniment  del  
paviment del parc Krekovic. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Distrito de Llevant insta al equipo de Gobierno a proceder a la limpieza de 
los grafitis y al mantenimiento del pavimento de la zona.  
 
Es fa constar que dins la part dispositiva de l’acord no consta la ubicació que només figura a la 
part expositiva. La ubicació és al parc Krekovic. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

U-02.- Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a acondicionament del paviment i 
clavegueram devora el parc infantil de Son Forteza. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Distrito Llevant  insta al equipo de Gobierno a proceder al 
acondicionamiento del pavimento y alcantarillado junto al Parque Infantil. 
 
Es fa constar que dins la part dispositiva de l’acord no consta la ubicació que només figura a la 
part expositiva. La ubicació a la que es fa referència és devora el parc infantil de Son Forteza. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 
 

U-03.- Proposició del grup municipal VOX Palma relativa a acondicionament del paviment de les 
voreres de Son Forteza. 

 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Distrito Llevant insta al equipo de Gobierno a proceder al acondicionamiento 
del pavimento. 
 
Es fa constar que dins la part dispositiva de l’acord no consta la ubicació que només figura a la 
part expositiva. La ubicació són les voreres de Son Forteza. 
 
La Junta Municipal del Districte Llevant l’aprova per unanimitat dels membres. 

 
48. Precs i preguntes 
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No hi ha precs ni preguntes. 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc la present acta. 
 
La secretària suplent,     Vist i plau 
                    la presidenta, 
 
 
Maria Mestre Quetglas     Maria de Lourdes Roca Calafell 
(Signat electrònicament)   (Signat electrònicament) 
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